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     W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie 16 oraz 29.09.2020r. 

                 

Na posiedzeniu komisja zajmowała się następującymi tematami: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

2. Opiniowanie wniosków o Laur Srebrnej Cieszynianki. 

Pan Sekretarz poinformował że oficjalnie żaden wniosek na dzień dzisiejszy nie wpłynął.  

 

3. Wnioski do budżetu na 2021 rok. 

Zgłoszono dwa wnioski: 

„O zabezpieczenie środków w budżecie miasta na rok 2021 w wysokości około 67tys. zł. 

celem stworzenia dwóch gotowych projektów architektonicznych budynków w stylu 

modernistycznym i regionalnym, charakterystycznych dla Wisły z lat okresu 

międzywojennego”. 

„ O zabezpieczenie środków w budżecie miasta na 2021 rok, na dokończenie skansenu przy 

ulicy Czarne”. 

 

4. Spotkanie z prezesami zespołów regionalnych ( w tym grupy śpiewacze). 

Na spotkaniu pojawili się, Pani Maria Czyż reprezentująca zespół „Wisła” oraz „Mała Wisła”, 

a także przedstawiciele dwóch grup śpiewaczych „ Gronie” i „ Wańcy”. 

Przedstawiono działalność oraz omawiano problemy jakie dotykają zespoły i grupy 

śpiewacze. 

Wystosowano wniosek do burmistrza :   

 „O przygotowanie planu naprawczego lub przejęcia przez miasto działalności regionalnego 

zespołu Wisła”. 

    

5. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących wystosowano kolejny wniosek do burmistrza:  

„O rozpoznanie możliwości utworzenia parkingu na terenie nadleśnictwa za hotelem Aries 

nad małą zaporą”. 
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